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Time to say Goodbye  
 
The project titled Time to say Goodbye consists of three parts.  
 
Firstly: A five-part documentary series by and with Michel Abdollahi. The topic of the documentary is 
climate change and the protection of polar bears, which are allowed to be hunted in Canada legally. 
For the documentary, a polar bear hunting license has been acquired specifically. As part of the docu-
mentary, the polar bear set out to be shot was saved - as the real threat to the animal is caused by 
climate change, not hunting. The documentary will be published on the new YouTube channel, 
Truth.unscripted, by Michel Abdollahi. The channel is partnered with the renowned media brand Spie-
gel TV.  
 
Secondly: In order to bring the topic of climate change back to the public - post Covid and times of war 
in Europe - the well-known advertising agency Jung von Matt launched a viral campaign right before 
releasing the documentary. In cooperation with Berlin Zoo, a fictitious threat situation was created for 
the zoo's favorite polar bear Herta. An anonymous hunter threatened Herta on social media and clai-
med he wanted to shoot the polar bear. The campaign will be dissolved at the start of Michel Abdolla-
hi's documentary. The central message of the campaign is: ALL polar bears are under threat. Not just 
Herta, who is known and loved by everyone. We can all contribute to saving polar bears by working 
together to fight climate change.  
 
Thirdly: Parallel to the documentary, a crowdfunding page is being launched at www.truth-un-
scripted.com. Copies of the documentary are awarded frame by frame. 75% of the donations will go 
to climate and species protection projects. 25% of the funds will be used to finance the upcoming 
journalistic documentary by Michel Abdollahi.  
 
YouTube channel truth.unscripted is run by journalist Michel Abdollahi under the roof of Spiegel TV. 
Journalistic documentaries, backgrounds, and topics related to the documentaries will be published 
here and shared with the Truth.unscripted community.  
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Time to say Goodbye  
 
Das Projekt Time to say Goodbye besteht aus drei Teilen.  
 
Erstens: Eine fünfteilige Dokumentationsreihe von und mit Michel Abdollahi. Thema der Dokumenta-
tion ist Klimawandel und der Schutz von Polarbären, die in Kanada legal gejagt werden dürfen. Für die 
Dokumentation wurde eine Abschusslizenz für einen Eisbären erworben. Dem Eisbären wurde im Rah-
men der Dokumentation das Leben geschenkt - die wahre Bedrohung für das Tier und seine Artgenos-
sen ist aber der Klimawandel, nicht die Jagd. Die Dokumentation wird über den neuen YouTube Kanal 
truth.unscripted von Michel Abdollahi veröffentlicht. Partner des Kanals ist die erfolgreiche journalis-
tische Bewegtbildmarke Spiegel TV.  
 
Zweitens: Um die Bedrohung durch den Klimawandel, nach Covid und Krieg in Europa, wieder in den 
Fokus der Öffentlichkeit zu rücken, startete kurz vor der Veröffentlichung der Dokumentation eine 
öffentlichkeitswirksame Kampagne der Werbeagentur Jung von Matt. In Absprache mit dem Tierpark 
Berlin wurde eine fiktive Bedrohungssituation für den Tierparkliebling, die Eisbärin Herta geschaffen. 
Ein anonymer Jäger bedrohte Herta in den sozialen Medien und behauptete, die Eisbärin erschießen 
zu wollen. Die Kampagne wird zum Start der Dokumentation von Michel Abdollahi aufgelöst. Zentrale 
Aussage der Kampagne ist: ALLE Eisbären sind bedroht. Nicht nur Herta, die alle kennen und lieben. 
Aber: Wir alle können etwas zur Rettung von Eisbären beitragen, indem wir uns gemeinsam bemühen 
den Klimawandel einzudämmen.  
 
Drittens: Parallel zu der Dokumentation startet eine Crowdfunding-Seite unter www.truth-unscripted. 
com. Kopien der Dokumentation werden dabei Frame für Frame „verschenkt“. 75% der Einnahmen 
gehen an Klima- und Artenschutzprojekte. 25% der Einnahmen gehen in die Finanzierung der kom-
menden journalistischen Dokumentation von Michel Abdollahi.  
 
Der Kanal truth.unscripted ist der YouTube Kanal des Journalisten Michel Abdollahi, unter dem Dach 
von Spiegel TV. Journalistische Dokumentationen, Hintergründe und Themen rund um die Dokumen-
tationen werden hier veröffentlicht und mit der truth.unscripted-Community geteilt. 


